

TENDER 17-011

**CITY OF MIRAMICHI
TENDER FOR LEASE OF FOUR (4)
NEW MIDSIZE SEDAN STYLE VEHICLES**

The City of Miramichi will be accepting tenders for the lease of four (4) new midsize four-door sedans style vehicles as per specifications.

Specifications must be obtained from the City Clerk's Office, Miramichi Place, 141 Henry Street, Miramichi, NB E1V 2N5 or by calling 623-2208.

Tenders will be received by the undersigned until **2:00 p.m., local time, March 20, 2017**. Tender will be opened publicly immediately following the closing time.

The City reserves the right to accept or reject any and all tenders and the lowest or any tender will not necessarily be accepted.

Cathy Goguen
City Clerk

APPEL D'OFFRES 17-011

**VILLE DE MIRAMICHI
APPEL D'OFFRES POUR LA LOCATION DE
QUATRE (4) VÉHICULES NEUFS DE TYPE
BERLINE INTERMÉDIAIRE**

La Ville de Miramichi acceptera des soumissions pour la location de quatre (4) véhicules neufs de type berline intermédiaire selon les spécifications.

Les spécifications doivent être obtenues au bureau de la secrétaire municipale, à Place Miramichi, au 141, rue Henry, Miramichi (N.-B.) E1V 2N5 ou en appelant au numéro de téléphone 623-2208.

Les soumissions seront reçues par le soussigné jusqu'à **14h00, heure locale, 20 mars 2017**. Les soumissions seront ouvertes publiquement immédiatement après l'heure de clôture.

La Ville se réserve le droit d'accepter ou de refuser toute offre. L'offre la moins élevée ou toute offre ne sera nécessairement acceptée.

Cathy Goguen
secrétaire municipale